



## מדינת ישראל

### שר הביטחון

#### Administrative Seizure Order

(ASO - 15/23)

Anti-Terrorism Law 5776-2016

By my authority under Section 56(B)(2) of the Anti-Terrorism Law, 5776-2016 (hereinafter – the **Law**), after I have been convinced that the property below is property that was used for committing a severe terrorism offense, I order the temporary seizure of the property for the purpose of its forfeiture subject to the provisions of Section 66 of the law:

**Client account No. 29220153 on the BINANCE cryptocurrency exchange and any virtual property asset that exists or is inserted in said account.**

belonging to:

Name: **Mahmoud Halam Khalil Dadah**  
A.k.a: **Mahmoud Dadah**  
Date of birth: **20.3.1994**  
Identity No. (Palestinian): **804810877**  
Telephone No.: **972-59-9014491**

Any person who in the course of business or in the performance of his duties was requested to perform an action involving the Property, or who received the Property to his possession, custody or control, shall report the same to the Israel Police in accordance with sections 33(a) and 34 of the Law and to the National Bureau for Counter Terror Financing (NBCTF) in the Ministry of Defense

#### אמר חגז إداري (أ.ح. - 15/23)

قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016

بموجب الصلاحية الممنوحة لي حسب نص المادة 56(ب)(2) من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016 (الذي يشار إليه فيما يلي بـ "القانون")، وبعد أن تشكلت لدي قناعة بأن الممتلكات المذكورة أدناه هي ممتلكات تم استخدامها لارتكاب مختلفة إرهاب خطيرة، فإنني أمر بالحجز المؤقت للممتلكات التالية من أجل مصادرتها رهناً بأحكام المادة 66 من القانون:

حساب الزبون رقم 29220153 على منصة تداول العملات الرقمية BINANCE وكل أصل افتراضي موجود فيها أو سيدخل إليها.

الخاص بـ:

الاسم: **محمود حلام خليل ددح**  
معروف باسم: **محمود ددح**  
تاريخ الولادة: **20.3.1994**  
رقم الهوية (فلسطينية): **804810877**  
رقم الهاتف: **972-59-9014491**

أي شخص طلب منه خلال مزاولته أنشطته التجارية أو أداء مهامه، إنجاز معاملة ما من خلال الأملاك المذكورة أو حصل على الأملاك ليحتفظ بها في حوزته أو ليتصرف فيها، يجب عليه إبلاغ الشرطة الإسرائيلية عن ذلك بموجب أحكام المادتين 33(أ) و34 من القانون وكذلك إبلاغ المقر الوطني للمحاربة الاقتصادية للإرهاب في وزارة الدفاع (NBCTF) عبر عنوان البريد الإلكتروني التالي: nbctf@mod.gov.il أو عبر الفاكس رقم: 073-3234721 أو الهاتف رقم: 03-

#### צו תפיסה מינהלי (צת - 15/23)

חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016

בתוקף סמכותי לפי סעיף 56(ב)(2) לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016 (להלן – **החוק**), ולאחר שהשתכנעתי כי הרכוש שלהלן הינו רכוש ששימש לביצוע עבירת טרור חמורה, הנני מורה על תפיסה זמנית של הרכוש לשם חילוטו בכפוף להוראות סעיף 66 לחוק:

**חשבון לקוח מס' 29220153 בזירת המסחר BINANCE וכל נכס וירטואלי שמצוי בו או שייכנס אליו.**

השייך ל:

שם: **מחמוד חלאם חליל דדח**  
מוכר בשם: **מחמוד דדח**  
תאריך לידה: **20.3.1994**  
מס' ת"ז (פלסטיני): **804810877**  
מס' טלפון: **059-9014491**

התבקש אדם לעשות פעולה ברכוש כאמור במהלך עסקיו או במילוי תפקידו, או שהגיע הרכוש לרשותו, לחזקתו או לשליטתו, ידווח על כך למשטרת ישראל בהתאם להוראות סעיפים 33(א) ו-34 לחוק, וכן למטה הלאומי ללוחמה כלכלית בטרור במשרד הביטחון (מט"ל) באמצעות דוא"ל: nbctf@mod.gov.il או בפקס: 073-3234721 או בטלפון: 03-6976182.

כל הטוען לזכות ברכוש, כולו או חלקו, רשאי לטעון את טענותיו ולהגישן בכתב לראש המטה הלאומי ללוחמה כלכלית בטרור במשרד הביטחון (מט"ל) בתוך חודשיים.



## מדינת ישראל

### שר הביטחון

by email address: [nbctf@mod.gov.il](mailto:nbctf@mod.gov.il) or  
by fax no: 073-3234721 or by phone  
no: 03-6976182.

Anyone claiming a right in any or all of the Property may make their claims and submit them in writing to the Head of the National Bureau for Counter Terror Financing (NBCTF) in the Ministry of Defense within two months, in accordance with the provisions of section 61(a) of the Law, using the contact information indicated above.

6976182.

أي شخص يدعي حقه في الممتلكات المحجوزة، سواء بشكل كامل أو جزئي، يجوز له طرح والتقدم بما لديه من ادعاءات خطيئة إلى رئيس المقر الوطني للمحاربة الاقتصادية للإرهاب في وزارة الدفاع (NBCTF) خلال مدة شهرين، بموجب أحكام المادة 61(أ) من القانون، وذلك من خلال تفاصيل الاتصال المذكورة أعلاه.

בהתאם להוראות סעיף 61(א) לחוק, באמצעות פרטי ההתקשרות המופיעים לעיל.

יואב גלנט  
שר הביטחון

Yoav Galant  
Minister of Defense

يواف غالانت  
وزير الدفاع

תאריך (עברי):

4 קנסן תשפ"ג

Date: תאריך (לועזי): التاريخ:

4 קאפריס 2023